

SYARAT KELAYAKAN PERMOHONAN JAWATAN KOSONG
LEMBAGA PERINDUSTRIAN KAYU MALAYSIA (MTIB)

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
1.	PEGAWAI TADBIR GRED N41	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <ul style="list-style-type: none">a) warganegara Malaysia;b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; danc) sekurang-kurangnya memiliki:<ul style="list-style-type: none">(i) ijazah sarjana muda yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred N41: RM2,080.00); atau(ii) ijazah sarjana muda kepujian yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred N41: RM2,283.43).d) keutamaan kepada calon yang mempunyai kelayakan akademik Sarjana dalam bidang Ekonomi / Pengurusan Sumber Manusia / Pemasaran / Keusahawanan / Pengurusan atau Pengurusan Projek / Undang-Undang. <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
2.	PEGAWAI EHWAL EKONOMI GRED E41	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) ijazah sarjana muda dalam bidang Teknologi Perkayuan / bidang Perkayuan yang lain / Perhutanan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred E41: RM2,083.00); atau</p> <p>(ii) ijazah sarjana muda kepujian dalam bidang Teknologi Perkayuan / bidang Perkayuan yang lain / Perhutanan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi-institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred E41: RM2,286.57); atau</p> <p>(iii) ijazah Sarjana Muda Kejuruteraan Kayu yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred E41: RM2,490.99).</p> <p>(d) keutamaan kepada calon yang mempunyai kelayakan akademik Sarjana dalam bidang `Timber Engeneering / Wood Technology`/ Perladangan Hutan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
3.	PEGAWAI TEKNOLOGI MAKLUMAT GRED F41	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) ijazah sarjana muda kepujian dalam bidang sains komputer atau teknologi maklumat atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred F41: RM2,315.00); atau</p> <p>(ii) ijazah sarjana muda kejuruteraan dalam bidang komputer atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred F41: RM2,522.44); atau</p> <p>(iii) ijazah sarjana dalam bidang sains komputer, teknologi maklumat atau kejuruteraan komputer atau bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred F41: RM2,833.78); atau</p> <p>(iv) ijazah doktor falsafah (PhD) dalam bidang sains komputer, teknologi maklumat atau kejuruteraan komputer yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred F41: RM3,145.11).</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
4.	PENOLONG PEGAWAI TEKNOLOGI MAKLUMAT GRED FA29	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) sijil dalam bidang teknologi maklumat atau prosesan data yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,549.00); atau</p> <p>(ii) sijil dalam bidang kejuruteraan komputer yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,549.00); atau</p> <p>(iii) diploma dalam bidang sains komputer atau teknologi maklumat yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,855.00); atau</p> <p>(iv) diploma dalam bidang kejuruteraan komputer yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred FA29: RM1,929.89).</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
5.	PENOLONG PEGAWAI EHWAL EKONOMI GRED E29	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>a) warganegara Malaysia;</p> <p>b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,493.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,493.00);atau</p> <p>(iii) Sijil Pertanian atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,493.00);atau</p> <p>(iv) diploma dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred E29: RM1,770.95).</p> <p>d) keutamaan kepada calon yang mempunyai kelayakan akademik dalam bidang Teknologi Berasaskan Kayu / Industri Perakayuan / Perhutanan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
6.	PENOLONG PEGAWAI TADBIR GRED N29	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>a) warganegara Malaysia;</p> <p>b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred N29: RM1,493.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Tinggi Agama Malaysia (STAM) atau kelayakan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred N29: RM1,493.00); atau</p> <p>(iii) Diploma dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred N29: RM1,770.95).</p> <p>d) keutamaan kepada calon yang mempunyai kelayakan akademik dalam bidang Sains Komputer / Pengurusan dan Teknologi Pejabat / Pentadbiran Awam / Pentadbiran Korporat / Pemasaran / Pengurusan Projek / Pengurusan Maklumat / lain-lain bidang berkaitan Perpustakaan .</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
7.	PENOLONG AKAUNTAN GRED W29	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) sijil dalam bidang pengajian perniagaan atau penyimpan kira yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W29: RM1,510.92); atau</p> <p>(ii) <i>Certified Accounting Technician</i> (CAT) yang diiktiraf oleh Kerajaan.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W29: RM1,510.92); atau</p> <p>(iii) diploma dalam bidang pengajian perniagaan, kewangan, perbankan atau perakaunan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W29 : RM1,776.08); atau</p> <p>(iv) <i>Licentiate of The Chartered Institute of Secretaries and Administrators of United Kingdom</i> dalam bidang kewangan yang diiktiraf oleh Kerajaan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred W29: RM2,001.68).</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

8.	PENOLONG PEGAWAI PENYELIDIK GRED Q29	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut:</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan dan mendapat Prinsipal dalam subjek Matematik atau salah satu subjek sains.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,496.00); atau</p> <p>(ii) sijil dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada politeknik tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,496.00); atau</p> <p>(iii) Sijil Pertanian atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,496.00); atau</p> <p>(iv) diploma dalam bidang sains yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,774.37); atau</p> <p>(v) diploma dalam bidang kejuruteraan kayu yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred Q29: RM1,849.57).</p> <p>(d) keutamaan kepada calon yang berkemahiran dalam bidang penyelidikan industri perkayuan / perhutanan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>
----	---	--

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
9.	PEMBANTU EHWAL EKONOMI GRED E19	<p>Calon bagi lantikan hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19 : RM1,353.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Vokasional Malaysia dalam bidang berkaitan yang diiktiraf oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19 : RM1,353.00); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19 : RM1,409.40); atau</p> <p>(iv) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred E19: RM1,465.80).</p> <p>(d) keutamaan kepada calon yang mempunyai Diploma berkaitan Teknologi Kayu / Perhutanan dan berkaitan.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
10.	PEMBANTU SETIAUSAHA PEJABAT GRED N19	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan. (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,352.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,408.40); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya. (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,464.80).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang mempunyai kelayakan akademik Diploma Sains Kesetiausahaan daripada politeknik tempatan / Diploma Pengurusan dan Teknologi Pejabat daripada institusi pengajian tinggi tempatan serta berkebolehan bertutur dalam Bahasa Inggeris dengan baik dan mengendalikan komputer.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
11.	PEMBANTU TADBIR (PERKERANIAN/ OPERASI) GRED N19	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan; atau (Gaji permulaan ialah pada Gred N19: RM1,352.00); atau</p> <p>(ii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 2 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,408.40); atau</p> <p>(iii) Sijil Pelajaran Malaysia (SPM) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan serta Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) Tahap 3 dalam bidang berkaitan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya; (Gaji permulaan ialah pada Gred N19 : RM1,464.80).</p> <p>(d) Keutamaan kepada calon yang mempunyai Sijil Kemahiran Malaysia (SKM) dalam Pentadbiran Sistem Maklumat dan Pengurusan Pejabat.</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Sijil Pelajaran Malaysia/Sijil Vokasional Malaysia atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>

BIL.	JAWATAN	SYARAT KELAYAKAN
12.	PEMBANTU OPERASI GRED N11	<p>Calon hendaklah memiliki kelayakan seperti berikut :</p> <p>(a) warganegara Malaysia;</p> <p>(b) berumur tidak kurang dari 18 tahun pada tarikh tutup iklan jawatan; dan</p> <p>(c) sekurang-kurangnya memiliki:</p> <p>(i) Pentaksiran Tingkatan Tiga/ Penilaian Menengah Rendah (PMR) atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred N11: RM1,216.00); atau</p> <p>(ii) Pentaksiran Tingkatan Tiga/ Penilaian Menengah Rendah atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan dan memiliki lesen memandu Kelas B2/B/D/E2/E1/E yang dikeluarkan oleh Jabatan Pengangkutan Jalan (JPJ) [kecuali lesen memandu Percubaan (P)].</p> <p>(Gaji permulaan ialah pada Gred N11: RM1,262.15)</p> <p>Syarat Kelayakan Bahasa Melayu :</p> <p>Kepujian dalam subjek Bahasa Melayu (sekurang-kurangnya Gred C) pada peringkat Pentaksiran Tingkatan Tiga/ Penilaian Menengah Rendah (PMR) atau kelulusan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p>